



MAANMITTARIKILTA RY
Aalto-yliopisto
Insinööritieteiden korkeakoulu

HALLITUKSEN KOKOUS 1/6
9/2018
Pöytäkirja

MAANMITTARIKILTA RY
Hallituksen kokous 9/2018

Aika: 2.4.2018 klo 17:00

Paikka: Monttu, Otakaari 4, 02150 Espoo

Paikalla:

Meri Ahokas

Janne Olin

Veera Lehto

Iiro Vainikainen

Juho Virtanen - Poistui kohdassa 20.12.

Ilmari Talvitie

Tommi Alajoki

Helena Huhtinen

Ville Alasalmi - Poistui kohdassa 20.4.

Poissa:

Silja Jousi

Laura Tuomainen

Julianna Porkka

Netta Majjala

Tiiamari Tolonen

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:00.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

-

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT

Esitys: Valitaan Ilmari Talvitie ja Veera Lehto pöytäkirjantarkastajiksi.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN

Esitys: Valitaan Veera Lehto kirjoittamaan tiivistelmä viikkotiedotteeseen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

8. ILMOITUSASIAT



Sataa lunta.
Sataa lunta huhtikuussa.

9. KUULUMISKIERROS

Tommi: Vain kuolemaa

Ilmari: Mulle kuuluu hyvin. Olin aamupäivästä kahvilla.

Juho: Koko kolmivuotinen opiskelu-ura tiivistyy tähän viikkoon, kun on kemian koe.

Janne: Nuori fretti viikon päästä dameis

Helena: Aikamoinen kiire

Meri: BP meni hyvin, oltiin Nannan kanssa parhaat mittarit.

Ville: Kävin pohjosesa ja tulin heti takasin. Pitäisi lähteä Liettuaan.

Iiro: Juhannukseksi Saksaan spontaanisti

Veera: Olin pääsiäisenä kotona käymässä, oli kivaa ku ei tarvinnu tehdä mitään.

10. RAHA-ASIAT

10.1. Hyväksyttävät laskut

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:

Rakennusinsinöörikieltila IK, ENG-sitsien tilavuokran jako 283,33 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.2. Killan kortilla tehdyt hankinnat

Esitys: Hyväksytään seuraavat killan kortilla tehdyt hankinnat:

26.3.2018 K-supermarket Martinlaakso, kokoustarjoilut, 12,37 €

29.3.2018 Alepa Otaniemi, kahvia kiltikselle, 31,92 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.3. Uudet jäsenet

11. PALAUTELAATIKKO

Esitys: Käydään läpi palautelaatikkoon tullut palaute:

“Kevätsitsit:

Ihan 6/5 järjestelyt

Hyvää ruokaa eikä mitään puutteita

Paitsi jälkiruoka”

Päätös: Palautteesta keskusteltiin.

12. DEKAANIN KILTALOUNAS

Esitys: Dekaanin kiltalounas järjestetään 17.4. klo 11.30 - 13. Päätetään ketkä osallistuvat lounaalle.

Päätös: Meri Ahokas, Janne Olin ja Helena Huhtinen osallistuvat lounaalle.

13. KILTAHUONEEN KEHITTÄMINEN

Esitys: Keskustellaan kiltahuoneen kehittämisen edistämisestä:

Haetaan avustusta TTER:ltä joko sohvaan tai PS4 pelikonsoliin:

Sohva 4 ääntä

Pleikka 5 ääntä

Päätös: Haetaan rahoitusta Playstation konsoliin sekä Jackbox, FIFA 18 ja NHL 18 peleihin.



14. YHTEISTYÖ JULKUN KANSSA

Esitys: Keskustellaan halutaanko jäsenistölle lähettää erillinen viesti siitä, miksi kilta on lähtenyt mukaan yhteistyöhön Julkun kanssa ja selvittää taustat päätökselle.

Päätös: Meri Ahokas kirjoittaa jäsenistölle viestin aiheesta, jonka allekirjoittavat ne hallituksen jäsenet, jotka haluavat.

15. HYVINVOINTI -WORKSHOP

Esitys: Keskustellaan workshopin teemoista:

Näin toimit kriisitilanteessa ohjeet (tapaturmat, häirintä, syrjintä)

Kriisiviestintä

Eettisen toiminnan ohjesääntö

Killan tapahtumien kehittäminen

Hyvinvointityön jatkaminen

Tuleva laulukirja

Hallituksen jaksaminen

Päätös: Päätettiin yllä mainitut aiheet hyvinvointi -workshopin teemoiksi.

16. OPISKELIJAKESKUSSEMINAARI

Esitys: Seminaari järjestetään torstaina 12.4. klo 16-20 Harald Herlinin Oppimiskeskuksessa.

Päätetään ketkä hallituksesta menevät seminaariin.

Päätös: Meri Ahokas osallistuu seminaariin.

17. WAPPULAUTTA

Esitys: Päätetään lähdetäänkö mukaan Wappulauttaan. Julianna Porkka kertoo tarkemmat tiedot asiasta: Wappulautta yhdessä Prodekon ja mahdollisesti jonkun kolmannen killan kanssa. Lautta lähtee Otaniemestä 30.4. ja saapuu kauppatorille ennen Mantaan lakitusta, eli kuljetus vain yhteen suuntaan. Viime vuonna maksanut 1210€ ja lauttaan mahtuu 95hlö = n. 13€/hlö + skumpat.

Äänestettiin lähdetäänkö mukaan Wappulauttaan:

Kyllä 1

Ei 8

Päätös: Kilta ei osallistu Wappulauttaan.

18. JAOSTOKIERROS

18.1. Opintojaosto

18.2. Fuksijaosto

18.2.1. Fuksipeijaiset

Esitys: Netta Majjala kertoo peijaisten tilanteen: 26 henkilöä on ilmoittautunut ja yksi heistä on maisterifuksi ja kaksi linjavaihtaja.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

18.2.2. Maisterifuksien lakinsaanti

Esitys: Tiimari Tolonen kertoo maisterien lakinsaantitilanteesta.

Päätös: Odotetaan tietoa asiasta.

18.3. Muut jaostot

18.3.1. Yhteistyö Rakennetun ympäristön tutkimuksen Seuran (RYTS) kanssa



Esitys: RYTS (ent. Maanmittaustieteiden Seura) haluaisi tehdä yhteistyötä kiltamme kanssa. He ehdottivat seuraavaa:

“Kilta voisi esimerkiksi nimetä edustajansa Seuran hallitukseen. Hallitus kokoontuu noin neljä kertaa vuodessa. Voisimme ehkä myös pienimuotoisesti sponsoroida tilaisuuksianne, jos saamme esim. lyhyen puheenvuoron.”

Päätetään lähdetäänkö tekemään yhteistyötä heidän kanssaan.

Päätös: Pyydetään RYTS:in edustajaa kertomaan yhdistyksen toiminnasta killan hallituksen kokoukseen, jonka jälkeen harkitaan yhteistyötä.

18.3.2. Aalborgin yliopiston vieraat

Esitys: Ville Alasalmi kertoo järjestelyiden tilanteen: Aalborgin yliopiston yhteyshenkilö kertoi, että palaavat asiaan Pääsiäisen jälkeen. MML puolesta excu on käytännössä sovittu. Pöyrykin on kiinnostunut ohjelman järjestämisestä. 3.5. tulossa mahdollisesti jonkinlainen excukierros.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

19. MENNEET TAPAHTUMAT

19.1. MAIK-risteily 25.-27.3.2018

Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman kulun: Oli ilmeisesti mennyt hyvin ilman suurempia ongelmia.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

19.2. Kevätsitsit 29.3.2018

Esitys: Netta Majjala, Veera Lehto ja Laura Tuomainen kertovat tapahtuman kulun: Sitsit sujuivat hyvin. Osallistujia olisi mahtunut enemmänkin. Jatkossa harkitaan ISOjen päästämistä sitseille. Vaihtotyövoima toisen killan kanssa saattaisi toimia tässä hyvin.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20. TULEVAT TAPAHTUMAT

20.1. Tenttiviikon kiva 6.4.2018

Esitys: Käydään läpi tapahtuman järjestelyiden tilanne:

Päätös: Tapahtuma perutaan..

20.2. Teekkarispeksi 9.4.2018

Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: Maksutiedot on lähetetty osallistujille.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.3. Workshop ohjelmistoista 10.4.2018

Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman tilanteen: Ohjelma on lukkoonlyöty.

Päätös: Katsotaan torstai-iltana 23:00 kuinka monta ihmistä on ilmoittautunut. Minimiosallistujamäärä on 15. Jos osallistujamäärä ei tule täyteen, tapahtuma perutaan.

20.4. MJ 14.4.2018

Esitys: Keskustellaan MJ:stä.

Päätös: Keskusteltiin MJ:stä.

20.5. ENG hallitusten kiltiskiertely 17.4.2018

Esitys: Varmistetaan hallituksen osallistuminen, päätetään aktiviteetista ja sovitaan käytännön asioista.



Aktiviteetti-ideoita Monttuun:

Punnerruskisa

Alias

Piirrä ja arvaa

Päätös: Hallitus maksaa kiertelyn jälkeisen saunan omista rahoistaan. Aktiviteetin pohtimista jatketaan.

20.6. Helsinginkadun appro 18.4.2018

Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: Ilmoittautuminen on suljettu, maksutiedot lähetetään osallistujille tällä viikolla.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.7. Aamusitsit 24.4.2018

Esitys: Laura Tuomainen ja Veera Lehto kertovat tapahtuman tilanteen: Ilmoittautuminen aukeaa huomenna.

Päätös: Ehdotetaan tapahtuman teeman vaihtoa Suomeen.

20.8. Kiltapäiväkännit 29.4.2018

Esitys: Päätetään halutaanko kiltapäiväkänneillä tarjota jotain syötävää. Keskustellaan käytännön asioista.

Päätös: Myydään munkkeja, perunasalaattia, vihiksiä ja nakkeja. Pyydetään IK:lta valkokangasta lainaan. Janne Olin tuo paremmat äänentoistolaitteet paikalle.

20.9. Wappuetkot 30.4.2018

Esitys: Keskustellaan wappuetkojen pitämisestä ja sovitaan käytännön asioista:

Päätös: Tapahtuma alkaa n. klo. 17 - 18 ja loppuu n. klo. 21. Koko hallitus on töissä tapahtumassa.

20.10. Wappu 30.4.-1.5.2018

Esitys: Sovitaan wapun järjestelyistä:

Kauppareissu - Silja Jousi ja Tommi Alajoki hoitavat lauantaina.

Haamupala - Janne Olin antaa listan tarvittavista asioista Siljalle ja Tommille. Janne hakee tarvikkeet klo. 6:30 Montusta ja itse Haamupala on klo 7:00 Amfin läheisyydessä. Ilmari Talvitie auttaa Jannea.

Teltta Ullikselle - Kysytään saadaanko teltta raksan pakuun. Ilmari on vastuussa teltan viemisestä pakun kyytiin. Kysytään Ville Alasalmea auttamaan. Ensimmäisenä Ullikselle saapuvat kasaavat teltan. Viimeisenä hallituksesta paikalla olevat purkavat teltan.

Hallituksen wappuskumppa - Doodlataan sopiva ajankohta.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

20.11. AATU 17.5.2018

Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: Ilmoittautuminen meni täyteen ja se on laitettu jo kiinni. Peruminen on mahdollista 3.4. klo. 17

20.12. asti, jonka jälkeen ilmo on sitova. Maksutiedot lähetetään lähempänä tapahtumaa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.13. Killan kesäpäivät 21.-22.7.2018

Esitys: Päätetään ilmoittautumisen avaamisesta sekä kesäpäivien hinnasta. Päätetään halutaanko sitsien lisäksi järjestää muuta ohjelmaa sekä sitsien teema. Valitaan vastuuhenkilöt:

Päätös: Päätettiin tapahtuman hinnaksi 15 €. Janne Olin ja Ilmari Talvitie ovat vastuussa olympialaisten ideoinnista. IE on vastuussa sitsien järjestämisestä. Hallitus



auttaa sities järjestämisessä. Päätettiin sities teemaksi lavatanssit. Pohditaan mahdollista yhteiskuljetusta kesäpäiville ja sieltä pois. Meri Ahokas on vastuussa ruokien tuomisesta paikan päälle.

20.14. Geometres 50v. juhlat

Esitys: Ilmari Talvitie kertoo suunnitelmat G:n 50v. juhlien kunniaksi:

Harkitaan puutarhakekkereiden järjestämistä lauantaina ennen koulun alkua. Ilmari Talvitie vastaa järjestelyistä. Harkitaan onko tapahtuma avoin myös uusille fukseille. Ilmoitetaan tapahtumasta alkukesästä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.15. UVP 22.8.-30.8.2018

Esitys: Janne Olin ja Iiro Vainikainen kertovat tapahtuman tilanteen: Osallistujapula.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.16. NM 2.10.-6.10.2018

Esitys: Julianna Porkka, Ville Alasalmi ja Meri Ahokas kertovat järjestelyiden tilanteen: Ei ilmoitettavaa

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

21. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

22. SEURAAVA KOKOUS

Puheenjohtaja kutsuu hallituksen koolle.

23. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen 19:56.

Pöytäkirjan vakuudeksi,

Meri Ahokas
Puheenjohtaja

Janne Olin
Varapuheenjohtaja